
Rada Powiatu w Końskich

Sesja Rady Powiatu

Protokółnr XXXVI/2021

XXXVI Sesji Rady Powiatu w Końskich odbytej w dniu 29 października 2021 roku,
przeprowadzonej w trybie zdalnym zgodnie z art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniachzwiązanychz zapobieganiem, przeciwdziałaniemi zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanychnimi sytuacji kryzysowych.

Obrady rozpoczęto 29 października 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 13:28 tego
samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków.

Obecni:
1. Dariusz Banasik
2. Lilla Brożyna

3. Michał Cichocki
4. Marian Domagała

5. Dorota Duda
6. Grzegorz Jóźwik

7. Zbigniew Kowalczyk
8. Marian Król
9. Łukasz Kubka
10. Czesław Kurcbart
11. Jarosław Lasota
12. Danuta Leśniewicz

13. Wojciech Owczarek
14. Jolanta Paco cha
15. Paweł Pękala

16. Grzegorz Piec
17. Robert Plech
18. Wiesław Skowron
19. Bogdan Soboń

20 . Jarosław Staciwa
21. Beata Zbróg

Ad. l.
Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk otworzył XXXVI sesję Rady Powiatu
w Końskich. Stwierdził, że obrady sesji są prowadzone z wykorzystaniem środków

porozumiewania się na odległość zgodnie z art. 15 zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 roku
o szczególnych rozwiązaniachzwiązanychz zapobieganiem, przeciwdziałaniemi zwalczaniem
COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych.
Poinformował, że obrady sesji są transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących

obraz i dźwięk w związku z obowiązkiem ustawowym. Powitał radnych Rady Powiatu
w Końskich oraz przybyłych gości. Stwierdził, że sesja zwołana została zgodnie
z postanowieniami ustawy o samorządzie powiatowym oraz ze Statutem Powiatu.
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że w sesji bierze udział 19 radnych, co wobec
ustawowego składu Rady wynoszącego 21 radnych stanowi quorum pozwalające

na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad. 2.
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że wszyscy radni
otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji projekt porządku obrad. Przypomniał, że zgodnie
z art. 15 ust. 2 ustawy o samorządzie powiatowym oraz § 11 ust. 4 Statutu Powiatu Rada może
wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu

Rady. Poinformował, że wpłynęło pismo Zarządu Powiatu z dnia 27.10 .2021 r. w sprawie
uzupełnienia porządku obrad sesji Rady Powiatu. W związku z tym złożył wniosek
o rozszerzenie porządku obrad sesji o projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie
określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok. Zaproponował aby
przedmiotowy projekt uchwały został rozpatrzony w punkcie 7, podpunkt d. Dodał, że projekt
uchwały był omawiany na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie wniosek
o rozszerzenie porządku obrad.

Glosowano wniosek w sprawie:
rozszerzenia porządku obrad.

Wyniki glosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech,
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła wniosek
o rozszerzenie porządku, a następnie poddał pod głosowanie rozszerzony porządek obrad
obejmujący:

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie porządku obrad.
3. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami .
4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników samorządowych

i kierowników jednostek.
5. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych Radnych Rady Powiatu

w Końskich.

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku szkolnym
2020/2021.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:
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a. zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego
na lata 2021-2026,

b. zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L,

c. zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich,

d. zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki

otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnychna 2021 rok

8. Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną,

9. Sprawy różne.

10. Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Powiatu.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcieporządkuobrad.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: 2
Wyniki imienne:
ZA (19)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz Jóźwik, Zbigniew
Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław Lasota, Danuta
Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec, Robert Plech,
Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
NIEOBECNI (2)
Michał Cichocki, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada jednogłośnie

uchwaliłaporządek obrad sesji.

Ad. 3.
Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami przedstawiał

Starosta Grzegorz Piec. Ponadto poinformował, że w ramach rozstrzygnięcia naboru
wniosków w przedmiocie Rządowego Funduszu Polski Ład, Powiat Konecki otrzyma wsparcie
w wysokości 16,5 miliona z przeznaczeniem na realizację zadań drogowych. Dodał, że dzięki

temu wsparciu uda się wykonać blisko 14,5 km dróg, natomiast jeśli radni mają pytania
odnośnie zakresu, kwot , miejsca gdzie będą wykonywane remonty, czy przebudowy to
do dyspozycji jest Dyrektor ZDP Stanisław Mościński

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poprosiłaby dyrektor powiedział kilka
zdań na ten temat.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych Stanisław Mościński poinformował, że w ramach
uzyskanego dofinansowania będą realizowane następujące zadania: przebudowa drogi
powiatowej m 0440T Niekłań - Nadziejów - Gołysa, tj. ul. Szkolna w Niekłaniu na długości

700m, przebudowa drogi powiatowej Szydłowiec - Stąporków na długości 2985m,
przebudowa ulicy Młyńskiej w Końskich na długości 400m, przebudowa drogi powiatowej
0395T Ruda Pilczycka - Czermno na długości 2970m, przebudowa drogi powiatowej 0478
Fałków - Pląskowice - Rudzisko na długości 1990m i remont drogi powiatowej 0422T
Modliszewice - Sierosławice - Kazanów - Dziebałtów na długości 5362m. Dodał, że ogólna
długość dróg objętych wnioskiem wynosi 14 407m, z tego inwestycje są na kwotę 14400000
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złotych, natomiast remontu jest na kwotę 2950000 złotych. Ogólna kwota wynosi 17350000,
przy dofinansowaniu 95% daje kwotę 16 482 500 złotych i 5% wkładu własnego beneficjenta.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte.

Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu w okresie pomiędzy sesjami stanowi integralną

część niniejszego protokołu.

Ad. 4.
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych pracowników samorządowych

i kierowników jednostek przedstawił Starosta Grzegorz Piec.

Dyskusji w powyższym temacie nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedstawioną informację.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Informację o złożonych oświadczeniach majątkowych Radnych Rady Powiatu
w Końskich przedstawił Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk.

Pytań nie było. Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedstawioną informację.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 6.
Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Koneckiego w roku szkolnym
2020/2021.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotową

informację Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto była omawiana
na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu.

Dyskusji nie prowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu przyjęła do wiadomości

przedmiotową informację.

Informacja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad. 7.
Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał w sprawie:
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a) zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026,
b) zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 L ,

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że przedmiotowe
projekty uchwał Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto były

przedmiotem obrad na wspólnym posiedzeniu Komisji stałych Rady Powiatu i uzyskały

pozytywną opinię.

Projekty uchwał omówiłaEdyta Drążkiewicz -Skarbnik Powiatu.

Wobec braku uwag odnośnie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie
Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026 przystąpiono

do głosowania.

Przed przystąpieniemdo głosowania Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o sprawdzenie
quorum.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że w sesji bierze udział

21 radnych, a następnie poddał pod głosowaniekolejno rozpatrywane projekty uchwał.

Głosowanow sprawie:
zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Koneckiego na lata
2021-2026.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (16)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa,
Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (5)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart, Paweł Pękala, Bogdan Soboń

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/59/2021 w sprawie zmiany uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy
Finansowej Powiatu Koneckiego na lata 2021-2026.

Uchwala stanowi integralną część niniejszego protokołu.

W dyskusji w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r. wzięli udział:

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czy kwota 2,5 miliona złotych

na przebudowę poradni psychologiczno-pedagogicznej zostanie jako wydatki niewygasające,

czy nie ma tego zadania w tym roku.
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Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz odpowiedziała, że w tym roku będzie prowadzona
procedura przetargowa, być może dojdzie do podpisania umowy jeżeli zostanie wyłoniony

wykonawca, natomiast nie będą to niewygasające. Dodała, że środki zostały przesunięte

w wieloletniej prognozie finansowej na rok następny i będą ujęte w budżecie na przyszły rok
z tego względu, że w tym roku nie przewiduje się płatności.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał o zwiększenie wydatków
na oświatę, czy w kwestii szkół prywatnych jeszcze będą przesunięciana koniec roku.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz poinformowała, że przeprowadzona w miesiącu

wrześniu analiza jednostek organizacyjnych oświaty w zakresie wynagrodzeń wskazuje
na braki przede wszystkim w II Liceum Ogólnokształcącym i SOSW w Baryczy. Pozostałe

szkoły w większości pomimo wypłat jubilatek i odpraw mniej więcej się zbilansowały.

Niewielki brak jeszcze wystąpił w jednej szkole ale był uzasadniony, ponieważ jednostki
organizacyjne oświaty nie otrzymały środków na jubilatki i odprawy w swoich planach
finansowych ale były one umieszczone w rezerwie. Dodała, że jednak pozostałakwota rezerwy,
która jest do dyspozycji Zarządu jest niewystarczającana brak finansowy, który był wskazany
przez te dwie jednostki. Częściowo był już zabezpieczony z kwoty rezerwy jeżeli chodzi
o wypłacenie odpraw i jubilatek, a częściowo kwota ta zabezpieczana jest w uchwale Rady ale
te plany będą w dalszym ciągu monitorowane. Jeżeli okaże się, że jeszcze brakuje to wtedy
będzie trzeba robić korektę uchwałą Rady Powiatu. Nadmieniła, że otrzymała kilka dni temu
wniosek do budżetu z Wydziału Polityki Społecznej, który monitoruje dotacje do szkół

niepublicznych, ponieważ tam wyszedł brak około miliona złotych do pokrycia na rok bieżący.

Czyli przewidywane dotacje do wypłaty w tym roku dla szkół niepublicznych przewyższają

znacznie subwencję oświatową na ten cel.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk zapytał, czy dobrze rozurme,
że korekty subwencji już nie będzie.

Skarbnik Powiatu Edyta Drążkiewicz oznajmiła, że subwencja, którą otrzymali w lutym,
w marcu była ostateczną i z rezerwy na dzień dzisiejszy nic nie uzyskali. Dlatego
nie przewiduję tutaj korekty, chyba że będzie uzupełnienie subwencji, ponieważ czasami tak
bywa, że wprowadzana jest w ostatnich dniach grudnia ale nie przewiduję tu korekty subwencji
jeżeli chodzi o część oświatową i trzeba wyasygnować środki własne.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Glosowano w sprawie:
zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.

Wyniki glosowania
ZA : 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ : 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (15)
Dariusz Banasik, Lilia Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Grzegorz Jóźwik,

Zbigniew Kowalczyk, Łukasz Kubka, Jarosław Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech
Owczarek, Jolanta Pacocha, Grzegorz Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Jarosław Staciwa
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6)
Dorota Duda, Marian Król, Czesław Kurcbart , Paweł Pękala, Bogdan Soboń, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XXXV1/60/202I w sprawie zmian w budżecie Powiatu Koneckiego na 2021 r.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

c) zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że projekt uchwały

Państwo Radni otrzymali wraz z zawiadomieniem o sesji. Ponadto był przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu Komisji Stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały. Następnie poprosił dyrektora ZOZ w Końskich o skrótowe
omówienie.

Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich Wojciech Przybylski poinformował,

że opracowanie Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich wynika
z przepisów ustawy w związku z wystąpieniem ujemnego wyniku finansowego za rok
poprzedni. W programie przedstawiono aktualną sytuację finansową ze wskaźnikami

ekonomicznymi, największe przychody Zespołu Opieki Zdrowotnej z Narodowego Funduszu
Zdrowia, który jest naszym największym płatnikiem. Dodał, że analiza przedstawia również

pewne szanse i zagrożenia, które są przed jednostką w roku bieżącym ale również i w latach
następnych. Zwrócił uwagę, że elementem, który przyczynia się do powstawania straty
w każdym roku jest działalnośćZakładu Opiekuńczo-Leczniczego, który rok rocznie przynosi
stratę wysokości jednego miliona złotych. Strata ta wynika tylko i wyłącznie z tego,
że są niedoszacowane procedury opieki długoterminowej przez Narodowy Fundusz Zdrowia.
Następnie wskazał działania jakie zostały podjęte w celu zmniejszenia kosztów. Podkreślił,

że program naprawczy musi zawierać pewne rozwiązania ale będzie wtedy skuteczny kiedy
zostaną wprowadzone rozwiązania centralne. Dodał, że był na spotkaniu w Warszawie oraz
w Kielcach gdzie był omawiany temat mapy potrzeb zdrowotnych oraz temat restrukturyzacji
szpitali w Polsce i wie, że w związku ze zmianami przepisów szpitale będą grupowane na cztery
sektory a, b, c i d, gdzie około 40-50 szpitali przeznaczonych będzie do likwidacji. Zwrócił

uwagę na największy problem z którym boryka się ZOZ w Końskich jakim jest odpływ kadry
specjalistycznej do innych placówek podstawowej opieki zdrowotnej oraz do innych szpitali
ze względu na to, że wysokość płac medyków na terenie Końskich jest niższa niż w innych
szpitalach w chwili obecnej. Nadmienił, że ZOZ czeka jeszcze bardzo ważna inwestycja, która
złożona została do Ministra Zdrowia, czyli przebudowa i wymiana urządzeń w centralnej
sterylizatomi, ponieważ urządzenia mają już 21 lat i w każdej chwili grożą unieruchomieniem,
a bez sterylizatomi nie funkcjonuje szpital. Resumując stwierdził, że sytuacja jest bardzo
niestabilna zwracając uwagę, iż są to uwarunkowania zewnętrzne. Dodał, że ten rok jest trudny,
ale przyszły daje światełko w tunelu pod warunkiem, że ustawa o restrukturyzacji szpitali
zostanie uchwalona w tym roku, ponieważ analizując działalność, szpital w Końskich

zakładając najgorszy scenariuszu zostanie zakwalifikowany w klasie b, czyli nie dotkną
go zmiany organizacyjne jak zamykanie oddziałów, czy przeprofilowanie ich. Nie wykluczone
też jest, że znajdzie się w klasie a, czyli w tej grupie szpitali , które będą rozwijały system
lecznictwa szpitalnego nie tylko w obrębie jednego powiatu , ale w obrębie kilku powiatów.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk oznajmił, że odnosi wrażenie, iż szpital
przygotowując program spełnił obowiązek ustawowy w związku z uzyskaniem ujemnego
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wyniku, ponieważ analizując program wynika, że dużo rzeczy, które wpływają na ten wynik
jest niezależneod szpitala. Zwrócił uwagę, że oprócz działań w zakresie inwestycji, działalność

nadzoru epidemicznego i diagnostyki oraz założenie fotowoltaiki nie ma wskazanych innych,
żadnych działań. Zapytał czy jest problem z pozyskaniem lekarza, ponieważ przychodnia
medycyny pracy nie świadczy usług a uważa, że ten dział był dochodowy . Reasumując

stwierdził, że generalnie dyrekcja szpitala, czeka na zmiany systemowe związane

z przeprowadzeniem programów restrukturyzacyjnych obejmujące wszystkie szpitale.

Dyrektor Zespolu Opieki Zdrowotnej w Końskich Wojciech Przybylski poinformował,

że największe czynności można poczynić na funduszu płac, ponieważ jest to największy koszt
i wynosi około 65% kosztów działalności. Jednocześnie szpital ma jedno z najmniejszych
zatrudnień w przeliczeniu na liczbę łóżek. Dlatego wszyscy się dziwią, że mając około 850-860
etatów jest utrzymywana działalność na tak potężnym obiekcie mając jeszcze 34 poradnie
specjalistyczne. Dodał, że ewenementem w skali kraju jest fakt, że przy publicznym szpitalu
są poradnie specjalistyczne, które przynosiły deficyt ale w przyjętej strategii było zapewnienie
kompleksowego leczenia dla pacjentów. Odnośnie poradni medycyny pracy poinformował,

że 5 lat temu razem z ZOL-em poddano pod obrady rady społecznej sprawę likwidacji poradni,
ponieważ nie przynosiła zysków i trzeba było dokładać do działalności poradni. Natomiast
przyczyną główną zaniechania pracy w poradni medycyny było odejście lekarza. Dodał,

że pozyskali w tej chwili tylko lekarza wyłącznie na umowę zlecenia dla pracowników ZOZ
w Końskich. Podkreślił, że jedynym sposobem zmniejszenia deficytu jest rozszerzenie
działalności, dlatego w przyszłym roku planują rozszerzyć o poradnię osteoporozy, czyli
zwiększyć procedury wysokospecjalistyczne, ale żeby to zrobić muszą mieć dostęp do bloku.
Zaznaczył, że jako dyrektor nigdy nie robił takiego programu naprawczego żeby szpital
zbilansować za wszelką cenę, ponieważ on powinien realizować zadania statutowe, które
narzucone zostały uchwałą nadającą statut. Zwrócił uwagę, że pod względem wielkości

głównym konkurentem jest Wojewódzki Szpital Zespolony, natomiast szpital w Końskich jest
w województwie na drugim miejscu pod względem leczonych pacjentów. Podkreślił, że szpital
będzie potrzebował pieniędzy na inwestycję i wie, że prawo nie pozwala dotować wynagrodzeń

ale pozwala samorządom przekazać środki finansowe na zadania inwestycyjne, na aparaturę

i sprzęt medyczny. Dodał, że aby od l stycznia w szpitalu można było prowadzić zabiegi
na plamce żółtej potrzebny będzie odpowiedni sprzęt, który kosztuje 360000 zł. i jeśli

nie spełnią tego to od stycznia nie będą mogli leczyć około 140 pacjentów z chorobą plamki
żółtej, które są dobrze płatne. A zatem muszą szukać pieniędzy, ponieważ podjęli decyzję

o rozszerzaniu działalność. Ponadto lekarzy można zatrzymać nie tylko pieniędzmi ale również

warunkami pracy, czyli możliwościami diagnostyczno-leczniczymi. Poza tym w grupie
zawodowej pielęgniarek zwiększona została liczba etatów o 30 osób przy średniej płacy około

5000 zł, ponieważ chcą zapewnić również wymienialność kadry medycznej w związku z tym,
że zatrudnionych jest 30 pielęgniarek, które są w wieku emerytalnym. Reasumując oznajmił,

że jego celem zawsze był rozwój szpitala i uważa, że w tym kierunku będą dalej szli. Natomiast
jako konsultant do spraw zdrowia publicznego oczekuje decyzji ze strony wojewody, jako
przedstawiciela rządu i konsultantów wojewódzkich, na podstawie których przeprowadzona
zostanie restrukturyzacja szpitali, która będzie korzystna dlajednostek mających dobrą pozycję

w lecznictwie, czyli na przykład naszego szpitala.

Na tym dyskusję zakończono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie.
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Głosowano w sprawie:
zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (20)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz Piec , Robert Plech,
Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
WSTRZYMUJĘSIĘ (1)
Wojciech Owczarek

Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu większością głosów podjęła

Uchwałę Nr XXXVI/6112021 w sprawie zatwierdzenia Programu Naprawczego dla Zespołu

Opieki Zdrowotnej w Końskich.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

d) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane
wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok.

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk poinformował, że uchwała w sprawie
określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok była przedmiotem obrad
na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Powiatu. Komisje pozytywnie zaopiniowały

przedmiotowy projekt uchwały.

Pytań nie było. Dyskusji nie przeprowadzono.

Przewodniczący Rady Powiatu poddał projekt uchwały pod głosowanie .

Głosowano w sprawie:
zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się środki otrzymane wg
algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych na 2021 rok.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: O, WSTRZYMUJĘ SIĘ: O, BRAK GŁOSU: O, NIEOBECNI: O

Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król , Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec , Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg
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Przewodniczący Rady Powiatu stwierdził, że Rada Powiatu jednogłośnie podjęła Uchwałę

Nr XXXVI/62/2021 w sprawie zmieniająca uchwałę w sprawie określenia zadań, na które
przeznacza się środki otrzymane wg algorytmu z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób
Niepełnosprawnych na 2021 rok.

Uchwała stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.S.
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną.

PrzewodniczącyRady Powiatu poinformował, że protokół z kontroli przeprowadzonej przez
Komisję Rewizyjną został udostępniony radnym w systemie e-sesja.

Wobec braku uwag Przewodniczący Rady Powiatu poddał pod głosowanie protokołu wraz
z wnioskami z kontroli DPS "Cichy Zakątek" w Końskich przeprowadzonej przez Komisję

Rewizyjną.

Głosowanow sprawie:
Przyjęcie protokołu wraz z wnioskami z kontroli DPS "Cichy Zakątek" w Końskich

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: °
Wyniki imienne:
ZA (21)
Dariusz Banasik, Lilla Brożyna, Michał Cichocki, Marian Domagała, Dorota Duda, Grzegorz
Jóźwik, Zbigniew Kowalczyk, Marian Król, Łukasz Kubka, Czesław Kurcbart, Jarosław

Lasota, Danuta Leśniewicz, Wojciech Owczarek, Jolanta Pacocha, Paweł Pękala, Grzegorz
Piec, Robert Plech, Wiesław Skowron, Bogdan Soboń, Jarosław Staciwa, Beata Zbróg

Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk stwierdził, że Rada przyjęła protokół

wraz z wnioskami z przeprowadzonej kontroli.

Protokół z przeprowadzonej kontroli przechowywany jest w Biurze Rady Powiatu w Końskich.

Ad.9.
Sprawy różne.

Przewodniczący Rady Powiatu odczytał pisma, które wpłynęły do Rady Powiatu
i są do wglądu w Biurze Rady Powiatu:

• pismo z Domu Pomocy Społecznej "Etola" w związku z kontrolami oraz wpływającymi

skargami,
• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie analizy oświadczenia

majątkowego Pana Zbigniewa Kowalczyka,
• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich sprawie oświadczeniamajątkowegoPana
Marcina Pluty,
• pismo Naczelnika Pierwszego Urzędu Skarbowego w Kielcach w sprawie oświadczenia

majątkowego Pani Elżbiety Borkowskiej,
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• pismo Wojewody Świętokrzyskiego w sprawie oświadczenia majątkowego Pana Starosty,
• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie oświadczeń majątkowych

dyrektorów jednostek i naczelników,
• pismo Naczelnika Drugiego Urzędu Skarbowego w Kielcach w sprawie oświadczenia

majątkowego Pani Skarbnik Edyty Drążkiewicz,

• pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Końskich w sprawie oświadczeń majątkowych

radnych.

Odczytana korespondencja stanowi integralną część niniejszego protokołu.

Ad.IO.
Zamknięcie obrad XXXVI sesji Rady Powiatu.

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Powiatu Zbigniew Kowalczyk
zamknął obrady XXXVI sesji Rady Powiatu w kadencji 2018-2023 .

przewoJiCząCY
Rada Powiat w Końskich

Przygotował(a) : Iwona Cholewa

przygotowano przy pomocy programu eSesja .pl
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